
סיכום פעילות רבעונית- הנהלת הבורסה ליהלומים סיכום פעילות רבעונית- הנהלת הבורסה ליהלומים 
חברות וחברים יקרים, 

בתקופה האחרונה, הנהלת הבורסה יזמה וקידמה שורה של פעילויות משמעותיות.
פעילויות אלו כוללות צעדים להתייעלות כלכלית, פיתוח עסקי, שיפור השירות לחברים,

הידוק קשרים בינלאומיים וייעול תהליכים תפעוליים. כנשיא הבורסה, אני רואה לנגד עיניי
את טובת החברים בתקופה מאתגרת זו, ומחויב להעניק את מירב הסיוע האפשרי.

להלן סיכום הפעילויות העיקריות בחלוקה לתחומים מרכזיים:

12/8/2024

קשרי חוץ ושיתופי פעולה

שיח שוטף וחיובי עם ראש רשות המיסים, שי אהרונוביץ', צוות התכנון וכלכלה, וכן
פקיד שומה רמת גן, רואה חשבון אבי בכר וצוותיו על מנת לקדם יצירת תמריצים

למשיכת משקיעים זרים בבורסה. 
שיתוף פעולה עם נשיאות המגזר העסקי והתאחדות התעשיינים. 

שיח עם ראשי מערכת הבנקאות- חיזוק הקשר למען צמיחת הענף ויצירת תהליכים
לחיזוק הסניפים הקיימים וכניסת שחקנים פיננסיים חדשים.  בתחילת חודש

ספטמבר תתקיים פגישה עם מנכ"ל בנק דיסקונט במטרה לעודד את התחרות
הבנקאית בענף.

לאחר מאמצים רבים ופגישה פורה עם מר כפיר חן, ראש מינהל המכס, קיבלנו אישור
חשוב ממנהל המכס. החל מהיום ועד ה-28.2.2025, תקופה שתוארך עד להשלמת

החקיקה המתאימה, נוכל להשתמש במסופי המטען שייפתחו במתחם הבורסה
לצורך יבוא ויצוא של יהלומים, תכשיטים משובצים ואבני חן. זוהי בשורה גדולה שתקל
משמעותית על פעילותנו היומיומית ותייעל את תהליכי העבודה שלנו. תודה לכל מי
שתרם למאמץ זה, לחברי ההנהלה אביעד בשארי ואורי ספירו, ולרשויות המכס על
הגמישות והנכונות לסייע, ולחברי הבורסה, על האמון והתמיכה המתמדת. נמשיך
לפעול למענכם ולקדם את האינטרסים של ענף היהלומים והתכשיטנות בישראל.
החלטת המפקח על היהלומים על אישור אינספקשן לתקופה של חצי שנה במקום

המצב הקיים במטרה להקל על היהלומנים. ברצוני להודות ליו”ר מכון היהלומים,    
מר ארנון יובל,  למפקח על היהלומים מר אופיר גור ולסגנותו דקלה גרשוני על קידום

חשוב זה.
פגישה עם ראש העיר רמת גן מר כרמל שאמה הכהן בנושא קידום פרויקט הנדל“ן,
וכן בשל דרישת העיריה לשינוי הסיווג של כל העסקים במתחם הבורסה. ראש העיר

הבטיח לתמוך בהחרגת בנייני בורסת היהלומים בכל הקשור להעלאת דמי הארנונה.



התייעלות כלכלית והצורך בצמצום הוצאות תפעוליות 

הסדרת חניון בניין שמשון- שיפור משמעותי בתנאי החניה לבעלי תגים קבועים,    
כולל הוזלת מחירים והצעת פתרון חניה מרכזי, נוח ומאובטח הפעיל 24/7.           

צפי ההכנסות ממהלך זה צפויות להגיע ל 300,000 ₪  בשנה. 
צמצום הוצאות יועצים, לרבות ייעוץ משפטי – צמצום הוצאה שנתית קבועה            

של 700 אש"ח.
העתקת חדר תגים למזכירות הבורסה- המהלך מיועד לשפר את זמינות השירות,

ולספק חוויית שירות מקיפה ונוחה יותר לחברי הבורסה. התייעלות כתוצאה ממהלך
זה תניב כ 200,000 ₪ בשנה.

הסכם חדש עם חברת פרטנר לרווחת החברים- 1.5 מיליון ש”ח שיתפרסו באופן
שווה בשלוש שנים הקרובות, לטובת שיווק הבורסה ליהלומים.

חסכון ביחידת הביטחון – כתוצאה מבחינה מעמיקה של ועדת הביטחון הוחלט על
שורה של צעדים לשיפור וייעול עבודת מחלקת הביטחון בבורסה, כשהצפי לסיום
המהלכים יכול להוביל לחסכון של כמיליון ש"ח מדי שנה! ראוי לציין, כי אנו רואים

לנגד עינינו את הצורך ברענון כוחות האבטחה וכן העלאת השכר השעתי למאבטחים
ולשומרים, תוך הקפדה על ייצוב כוח אדם איכותי ויעיל בעיתות חירום ושגרה. 

הקלות על החברים
החלטת הועדה לחיזוק ההון האנושי- במסגרת ועדת ההון האנושי אנו מבטיחים

תהליך להקלה בתנאי הקבלה לחברות הבורסה: הורדת סעיף הערביות לסך של   
50 אלף דולר מלפחות שני חברים קבועים. בנוסף, תנועת החברות על תנאי תקוצר

לשנתיים לכל החברים החדשים.
החלטת ועדת הכספים לעניין המנייה- בוצעה בחינה מחדש של דמי כניסה לחברות
בבורסה. הפחתת דמי הצטרפות לסך של עד 38 אלף ש”ח. המטרה הינה לעודד

הצטרפות של חברים חדשים, ועל כן הפחתת דמי תשלום באופן משמעותי.
קביעת ועדות פטור, הנחות לחברים וקרן עזר לנזקקים - בקשות לתמיכה כספית

הועברו לטיפול ועדת הכספים. 



יש מקום לגאווה רבה כי הנהלת הבורסה ליהלומים, מאז הבחירות הובילה
מהלכים משמעותיים לחסכון והגדלת הקופה הציבורית תוך צפי של למעלה      

מ 9 מיליון ש"ח צמצום הוצאות בשלוש השנים הקרובות. חשיבות רבה על
העובדה שלא נפגעה רמת השירותים לחברים. 

ברצוני להודות לכל חברי ההנהלה, יושבי יו”ר הועדות, חברי ועדת ביקורת ולכל
התורמים להצלחת הפעילות. אנו נמשיך לפעול במרץ לקידום ענף היהלומים

והתכשיטים , תוך דגש על התייעלות, חדשנות, ושיפור השירות לחברים.
אני מאחל לכל החברים והחברות חופשה נעימה ובטוחה. אנו נמשיך לעבוד לטובת

שיפור המצב בענף היהלומים והצבת הבורסה בישראל כמובילה עולמית.
יחד נעשה ונצליח!

ניסים זוארץ, נשיא
בורסת היהלומים הישראלית


